
Kære Knud og Bestyrelse 

 Undertegnede Lars Bruun finder det vigtigt at Vi på generalforsamlingen evaluerer på brugen af 

mellemgangen og i det hele taget sætter fokus på det sociale liv der udfoldes ved bordene inde som ude. 

Siden åbningen af Vores dejlige nye hus har Vi gjort os erfaring med mellemgangen. Men med de to 

udeborde er erfaringsgrundlaget helt fra Laugets start. Hygge, grin,diskusioner,the og kaffedrikning fra egen 

termokande og diverse tilbud fra cafeen. Jeg kan ikke nok betone hvor vigtigt det er for mange af os at Vi 

bibeholder Vores udeborde med stander. Der synes desværre at være usikkerhed om retten til udearealet 

og jeg finder det derfor meget vigtigt at Vi med bestyrelsens hjælp hurtigst muligt får en “nagelfast”  aftale 

med kommunen.  Er der evt. behov for at få mellemgangen på plads kan det måske gøres ved samme 

lejlighed. Det er meget vigtigt at Vi har et godt naboskab med Cafeen men aftalen bør ikke være et 

mellemværende mellem gode naboer. Punktet kunne hedde: Evaluering af brugen på mellemgangen og 

fokus på det sociale liv ved bordene inde såvel som ude. 

Med vikinghilsen - HIL ! 

Lars Bruun  


